
Zápisnica č. 12/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 14. 6. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: František Janíček, Dušan Petráš, Robert Redhammer, Maroš Finka, Ján 

Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Vladimír Báleš 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2. Štrukturálne fondy, projekty Kočovce, Gabčíkovo, Vyhne, Banská Štiavnica a Trnava 

(pror. Janíček) 
3. Projektový zámer rozvoja energetiky STU v Bratislave (pror. Janíček) 
4. Letná univerzita pre stredoškolákov – aktuálny stav prípravy (pror. Petráš) 
5. Informácia o pripravovaných aktivitách VUS Technik (pror. Petráš)  
6. Zásady využívania prístupu k superpočítačovému systému na STU (pror. Finka) 
7. Príprava projektov „Kompetenčných centier“ (pror. Redhammer) 
8. Návrh na založenie Dunajského vedomostného klastra (pror. Redhammer) 
9. Vyhodnotenie Študentskej vedeckej konferencie na univerzite (pror. Kalužný) 
10. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
2) Štrukturálne fondy, projekty Kočovce, Gabčíkovo, Vyhne, Banská Štiavnica a Trnava 

(pror. Janíček) 
3) Projektový zámer rozvoja energetiky STU v Bratislave (pror. Janíček) 
4) Letná univerzita pre stredoškolákov – aktuálny stav prípravy (pror. Petráš) 
5) Informácia o pripravovaných aktivitách VUS Technik (pror. Petráš)  
6) Zásady využívania prístupu k superpočítačovému systému na STU (pror. Finka) 
7) Návrh na založenie Dunajského vedomostného klastra (pror. Redhammer) 
8) Vyhodnotenie Študentskej vedeckej konferencie na univerzite (pror. Kalužný) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/5/2010, 2/8/2010, 2/10/2010 
 
Nesplnené úlohy:  1/10/2010, 1/8/2010, 1/6/2010, 2/7/2010 

Termín plnenia týchto úloh bol predĺžený do 28.6.2010 
 
Vedenie STU prijalo v súvislosti s úlohou č. 2/10/2010 nasledujúce uznesenie: 
 
Uznesenie V-STU č. 1/12 /2010  
Vedenie STU súhlasí s finančným príspevkom pre podporu elektronického vydávania 
časopisov na STU a to tak, že z centrálnych zdrojov to bude max. 50% a z fakultných zdrojov 
50%. V prípade, že časopis má aj iného spoluvydavateľa, príspevok sa bude týkať aj jeho. 
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Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o pripravovanom valnom zhromaždení VUZ PI, na ktorom bude zastupovať STU. 
Je potrebné z našej strany predložiť personálne návrhy na predsedu dozornej rady a 2 členov 
správnej rady. 
 
Stanovisko V-STU č. 1/12 /2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o konaní valného zhromaždenia VUZ PI a súhlasí 
so zastupovaním STU v osobe prorektora Janíčka. 
 
Prorektor Petráš: 
− Informoval o účasti na ZPC v zastúpení rektora STU v Petrohrade – stretnutie 10 rektorov 

stredoeurópskych univerzít. 
 
Úloha V-STU č. 1/12/2010  
Vedenie STU ukladá prorektorovi Petrášovi pripraviť zoznam významných osobností, ktoré 
pôsobili na STU. 
Z: pror. Petráš 
T: september 2010 
 
 
K bodu 1 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informoval o aktuálnom stave na stavbe. Kvôli požiadavkám na interiéry 

dochádza k zmene projektu. Následne sa predpokladá doplnok k zmluve 
a predĺženie realizácie stavby o cca 6 mesiacov. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/12 /2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave výstavby budovy FIIT STU. 
 
 
K bodu 2 Štrukturálne fondy, projekty Kočovce, Gabčíkovo, Vyhne, 

Banská Štiavnica a Trnava (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informoval o otvorenom liste architektov z Banskej Štiavnice 

a rokovaniach, ktoré v tejto súvislosti už prebehli. Záver: stavba bude 
pokračovať ďalej. Informoval aj o stave realizácie projektov v Kočovciach, 
Gabčíkove, Vyhniach a Trnave. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/12 /2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave realizácie projektov ŠF na jednotlivých 
súčastiach STU. Vedenie STU sa zaoberalo aj otvoreným listom architektov z Banskej 
Štiavnice a poveruje prorektora Janíčka viesť ďalšie rokovania a pripraviť stanovisko 
k uvedenému listu. 
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K bodu 3 Projektový zámer rozvoja energetiky STU v Bratislave (pror. 
Janíček) 

  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál, v ktorom sú uvedené všetky predpokladané 

investičné akcie týkajúce sa energetiky na STU. Materiál je ako 1. čítanie 
a požiadal všetkých členov vedenia STU o pripomienky. Projektová činnosť 
je pokrytý v rozpočte na rok 2010. Realizácia bude v tomto roku len na SvF, 
SjF a FCHOT STU. Po pripomienkach od členov vedenia STU bude 
materiál predložený na rokovanie KR STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/12 /2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Projektový zámer rozvoja energetiky STU 
v Bratislave“ a ukladá sa členom vedenia STU zaslať pripomienky k tomuto materiálu do 
nasledujúceho termínu rokovania vedenia STU (28.6.2010). 
 
 
K bodu 4 Letná univerzita pre stredoškolákov – aktuálny stav prípravy 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál, v ktorom je navrhnutý už aj program Letnej 

univerzity stredoškolákov. Termín bol stanovený na 6.-8.9.2010. Akcia je 
finančne zabezpečená aj zo zdrojov mimo STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Opýtal sa, akým spôsobom je do tejto akcie zapojená naše Multimediálne 
centrum STU. 

Pror. Finka: Upozornil, že v programe chýba prezentácia Ústavu manažmentu STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/12 /2010  
Vedenie STU súhlasí s navrhnutým programom Letnej univerzity stredoškolákov 
s pripomienkami. 
 
 
K bodu 5 Informácia o pripravovaných aktivitách VUS Technik  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje plánované aktivity všetkých 

troch zložiek VUS Technik na tento rok. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Pripomenul, že v uvedenom programe aktivít chýba Vianočný koncert 
súboru Technik pre zamestnancov STU, ktorý je už tradíciou. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/12 /2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Informácia o pripravovaných aktivitách VUS 
Technik“ s pripomienkou. Navrhuje, aby sa na zájazde VUS Technik 6.10.-20.10. 2010 Nan 
Ying festival Taipei, v Tainane – Taiwan zúčastnil doc. Pavel Timár. 
 
 
K bodu 6 Zásady využívania prístupu k superpočítačovému systému na 

STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: STU je partnerom národnom projekte Slovenská infraštruktúra pre 
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vysokovýkonné počítanie (SIVVP). Prevádzka systémov nakúpených 
v rámci  národného projektu SIVVP je plánovaná podľa nasledovných 
pravidiel: 
• Počas trvania projektu (2010-2014) je prístup k systémom pre 

vedu, výskum a vzdelávanie v súlade so znením národného projektu 
SIVVP bezplatný a neobmedzený pre celú akademickú obec 
a pracoviská SAV, podlieha však evidencii 

• Na systémoch je možné prevádzkovať len aplikačné programové 
vybavenie s platnou licenciou, alebo vlastné aplikačné programové 
vybavenie 

• Aplikačné programové vybavenie zakúpené z prostriedkov projektu je 
prístupné celej akademickej komunite a pracovníkom SAV 

• Za postupné dopĺňanie pravidiel prevádzky je zodpovedná Rada 
projektu SIVVP ako poradný orgán hlavného partnera. V Rade 
projektu SIVVP má zastúpenie každý partner projektu. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/12 /2010  
Vedenie STU súhlasí s navrhnutými zásadami využívania prístupu k superpočítačovému 
systému na STU. 
 
 
K bodu 7 Príprava projektov „Kompetenčných centier“  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Ústne informoval o vyhlásenej výzve na kompetenčné centrá. Jedná sa 
o veľké projekty. Nemá zmysel podávať veľa projektov, treba sa dohodnúť 
a združiť ich. Kvôli alokovaným financiám prejdú v BA kraji 3 maximálne 
4 projekty. Osloví výskumníkov, ktorí majú projektové zámery na fakultách.

 
Stanovisko V-STU č. 6/12 /2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave projektov Kompetenčných centier. 
 
Úloha V-STU č. 2/12/2010  
Vedenie STU ukladá prorektorovi Redhammerovi zrealizovať širšiu diskusiu a pripraviť 
modulárne projekty na výzvu ASFEU – kompetenčné centrá. 
Z: pror. Redhammer 
T: 28. 6. 2010 
 
 
K bodu 8 Návrh na založenie Dunajského vedomostného klastra  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Ústne informoval o postupe pri zakladaní Dunajského vedomostného 
klastra. Ochrana záujmov univerzity je výrazne zvýšená. Univerzity budú 
vkladať finančný príspevok 2000 € ročne. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/12 /2010  
Vedenie STU súhlasí s členstvom STU v Dunajskom vedomostnom klastri a s finančným 
príspevkom 2000 € ročne na tento účel. 
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K bodu 9 Vyhodnotenie Študentskej vedeckej konferencie na univerzite 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje aj informácie, že na 2. ročníku 

ŠVK sa v 7 sekciách zúčastnilo 53 študentov zo SvF, SjF, FEI, FCHPT 
a MTF so 46 prácami. Hodnotiace komisie, ktorých členov nominovali 
dekani fakúlt, pozitívne hodnotili vysokú odbornú úroveň prezentovaných 
prác. Zároveň vyslovili názor o užitočnosti UŠVK a odporučili ju 
organizovať aj v budúcnosti. Najúspešnejší študenti, umiestnení na 1.-3. 
mieste v jednotlivých sekciách, boli ocenení finančnou cenou rektora. 
Materiál obsahuje aj krátke charakteristiky ŠVOČ a ŠVK na jednotlivých 
fakultách našej univerzity. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Na fakultách máme rôzne typy ŠVOČ. Odporúča marketingový spôsob 
prezentácie prác. V oblasti odmeňovania je rozumný model na SjF STU, kde 
ocenia a podporia nielen víťazov ale aj pracoviská, kde víťazné práce 
vznikli. 

Pror. Finka: Z hľadiska UŠVK je potrebné hľadať vzájomné prieniky vo fakultných 
prácach. PhD prehliadky treba robiť osobitne na každej fakulte STU 
a posilniť interdisciplinárny charakter. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/12 /2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie Študentskej vedeckej konferencie na 
STU“. 
 
 
K bodu 10  Rozličné 
 
1) Prorektor Kalužný: 

− Upozornil, že na budúci rok sa chystá nový systém pre centrálnu evidenciu 
prijímacích konaní na Bc. štúdium. Vidíme v tom pozitívum, ale nie je to úplne 
dotiahnuté do konca, je k tomu množstvo pripomienok. 

− Dostáva listy od študentov ohľadom započítavania mobilít, ktoré sú spochybnené 
hlavne na FA STU. Kompatibility musia byť pripravené dopredu, predtým než 
študent do zahraničia vycestuje. 

− STU dostala celkom 256 nových PhD. štipendií na nasledujúci akademický rok. 
V najbližšom čase budú rozdelené na jednotlivé fakulty STU. 

 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh na uzavretie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 

1. Dodatok k NZ s nájomcom Mgr. Danka Kolesárová, Romanova ul. 35, Bratislava. Prenájom 
nebytových priestorov – ½ administratívnej miestnosti v bloku B č. 2/2 o výmere 10 m2 na 
SvF. Nájom sa predlžuje do 30.6.2011. 

2. Dodatok k NZ s nájomcom Ing. Miloslav Tengler, aut. Ing. – diagnostika, Pri Hradnej studni 
4, 811 03 Bratislava. Prenájom nebytových priestorov – ½ administratívnej miestnosti č. 2/2, 
blok B na SvF o výmere 10 m2. Doba nájmu sa predlžuje do 30.6.2011. 

3. NZ s nájomcom – Občianske združenie Ynet, ŠDaJ Mladosť, Staré Grunty 53, Bratislava. 
Prenájom nebytového priestoru na ŠD Mladosť v bloku B3 – miestnosť 01 o výmere 42,57 
m2, bloku C2, miestnosť 01/A o výmere 10,87 m2, bloku I ( D – prízemie) miestnosť č. 3 
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o výmere 36,30 m2, bloku I (D- znížené prízemie), miestnosť 027 o výmere 68,10 m2, 
miestnosť č. 026 o výmere 5,70 m2, blok I (D – znížené prízemie) miestnosť 017 o výmere 
24,10 m2, miestnosť 019 o výmere 8,72 m2, bloku I (D – prízemie) miestnosť č. 27 o výmere 
53,50 m2. Nájomca umiestňuje v spoločných priestoroch ŠD STU ( Mladosť, Dobrovičova, 
Wilsonova, Bernolákova) technologické skrine a kabeláž. Predmetom nájmu je aj miestnosť č. 
647A vo výmere 29,50 m2 na ŠD Dobrovičova, miestnosť č. 37 o výmere 6,27 m2 na 
Wilsonovej ul., miestnosť č. 2/2 o výmere 15,20 m2 na ŠD Hronca. Celková výmera 
podlahovej plochy na ŠD STU je 300,83 m2. Nebytové priestory budú užívané pre potreby 
zabezpečenia chodu internátnej siete. Doba nájmu od 1.7.2010 do 1.7.2012. 

4. NZ s nájomcom ERTL Ján, Homolova ul. č. 8, Bratislava. Prenájom priestorov na FA bufet, 
sklad a  konzumačný priestor o výmere celkom 46,2 m2. Doba nájmu od 1.7.2010 do 
30.6.2013. 

5. NZ S nájomcom Art Books, s. r. o., Tomášiková 10/G, Bratislava. Prenájom priestorov na FA, 
miestnosť č. 37 o výmere 43,5 m2 za účelom predaja skrípt a odbornej literatúry. Doba nájmu 
od 1.7.2010 do 30.6.2015. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/12 /2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom NZ a dodatkov k NZ okrem NZ s nájomcom 
Art Books, s.r.o. V prípade tejto NZ vedenie STU súhlasí s nájmom do 30.6.2011. 
 
3) Prorektor Redhammer: 

Predložil na rokovanie otázku, ako bude STU postupovať v otázke ponuky účasti vo 
výskumno-inovačnom parku. 

 
Uznesenie V-STU č. 6/12 /2010  
Vedenie STU nesúhlasí za súčasných podmienok s účasťou STU vo VIP. 
 
4) Prorektor Finka: 

Predložil na rokovanie písomný materiál Návrh realizácie pre-auditu zabezpečenia 
manažmentu a podporných činností na STU. Materiál obsahuje ciele pre-auditu, 
expertný, riadiaci a riešiteľský tím, časový a vecný harmonogram auditu a návrh 
rozpočtu. 

 
Stanovisko V-STU č. 8/12 /2010  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Návrh realizácie pre-auditu zabezpečenia 
manažmentu a podporných činností na STU“. Finančné otázky budú doriešené neskôr. 
 
5) Prorektor Petráš: 

− Navrhol, aby sa otázkami mobilít študentov zaoberalo osobitné spoločné stretnutie 
− z MŠ SR sme dostali pripomienky k našej výročnej správe za rok 2009. Neboli 

naplnené príslušné tabuľky. Ide o tabuľkový podklad k osnove výročnej správy STU 
za rok 2009. Potrebné je pripraviť to najneskôr do 12.7.2010. 

 
 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


